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POLITISK  ORIENTERING  og
Schiller Instituttets Venners
VALGMØDE  med  Tom  Gillesberg
(København) og Hans Frederik
Brobjerg  (Nordsjælland)  den
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POLITISK ORIENTERING den 25.
april 2019.
Nyt  Bælte  og  Vej-Forum  i
Beijing viser vejen for det
nye paradigme
Med formand Tom Gillesberg

Lyd:

Handling  på  basis  af
LaRouches  princip
haster: Sandhed i videnskab,
sandhed i statsmandskunst
Den  12.  marts  (EIRNS)  –  Mandag  den  11.  marts  sendte
LaRouchePAC en e-mail, “LPAC Daily”, ud i bred cirkulation. E-
mailen bar titlen “Præsident Trumps Komité for Klimasikkerhed:
En  meget  ønskelig,  forsinket  tilbagevenden  til
videnskabelighed.” Sammen med denne salve udstikker LaRouche-
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bevægelsen  internationalt  de  nødvendige  retningslinjer  for
hvordan man kan returnere Amerika til en udviklingsøkonomi i
ånden af Den nye Silkevej, samtidig med afsløringen af de onde
geopolitiske angreb på principperne for sandhed i videnskab og
statsmandskunst.

I dag talte præsident Donald Trump selv udtrykkeligt for at
fordømme  “falsk  videnskab”  og  “falske  nyheder.”  Men  i
mellemtiden  fortsætter   toprepræsentanter  for  hans
administration – udenrigsminister Mike Pompeo og den nationale
sikkerhedsrådgiver John Bolton – med skældsord imod Rusland om
Venezuela, og imod Kina mht. Italiens interesse for Bælte- og
Vejinitiativet

Præsident  Trumps  foreslåede  ‘Udvalg  for  Klimasikkerhed’
(Committee on Climate Security) har potentialet til at bryde
igennem løgnene om klimaforandringer i særdeleshed, og den
farlige perversion af betydningen af begrebet “videnskab” mere
generelt. Dette vil lægge borgernes hoveder i blød, så de kan
gennemtænke, og kompetent bedømme statslige anliggender i 
fælles interesse for alle berørte parter, og ikke falde for
fupnumre af nogen art. Bemærk, at der fra og med i morges har
været 55.000 visninger af LaRouche PAC’s opslag den 4. marts ,
“Hr. Præsident: Lyt til Bill Binney. Russiagate er værre, end
først antaget.”

Til støtte for muligheden for et præsidentielt udvalg for
klimasikkerhed, tager et netværk af klimaforandrings-realister
nu udfordringen med at bakke Trumps initiativ op.

Artiklen fra den 7. marts af videnskabsmanden Paul Driessen,
der  blev  gengivet  på  LaRouchePAC’s  hjemmeside,  er  blevet
dækket og genopslået mange andre steder. Og Patrick Moore, den
tidligere Greenpeace-medstifter,  der blev citeret i Jason
Ross’s artikel  på LaRouchePAC om ‘Forsinket tilbagevenden til
videnskab’,  som  afslører  den  Grønne  ‘New  Deal’  som  en
morderisk politik – optrådte på Tucker Carlsons show på Fox
News i går aftes. Moore sagde, at den Grønne ‘New Deal’ vil



betyde “enden på civilisationen”.

Præsident Trump selv tweetede i morges om Moores optræden.
“Patrick Moore, medstifter af Greenpeace: Hele klimakrisen er
ikke alene ‘fake news’, det er falsk videnskab. Der er ingen
klimakrise,  der  er  vejr  og  klima  over  hele  verden,  og  i
virkeligheden  er  kuldioxid  hovedbestanddelen  i  alt  liv.
@foxandfriends Wow! ”

Og Moore har svaret igen med en godkendelse af Dr. William
Happer,  som  er  anbefalet  til  at  lede  udvalget  for
klimasikkerhed: “Tak præsident Trump. Jeg er i [Washington] DC
for at deltage i et møde i CO2-koalitionen, der blev grundlagt
af William Happer, som jeg beundrer meget. CO2 er udelukkende
gavnligt. EPA’s konstaterering af at CO2 er forurening må
tilbagevises.”

Det ser ud til, at Trump ikke overgiver sig til ‘det grønne
selvmord’. Dette er en holdning, som han har fastsholdt siden
han tiltrådte, og især udtrykt i hans tilbagetrækning af USA
fra COP21-klimaaftalen i Paris. Men kampen er ikke forbi!
Tilskynd andre til at læse Ross’s artikel og meld dig ind i
kampen imod ‘den grønne selvmordspagt’.

 

Lad de Grønne klare sig selv;
Lær videnskaben om fremtidens
energi
Den 18. februar (EIRNS) — Den pludselige tilstrømning af hvad
der ser ud som snesevis af demokratiske præsidentkandidater
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som støtter en
“Green New Deal” (Ny Grøn Aftale –red.), som de intet vidste
om blot
få dage tidligere, er et tegn på sammenbruddet i Amerika af de
“liberale” regeringspartier, som har foregået i hele Europa
siden
2016.

De tidligere regeringspartiers hastige valgnedbrud i Tyskland,
Frankrig, Italien osv., fulgte efter deres vedtagelse af den
“nye
økonomis” stadig mere fantastiske krav og planer, der var
farvet dybere og
dybere  “grønne”,  men  som  faktisk  var  brutale  former  for
økonomiske
stramninger  og  afindustrialisering  under  et  grønt  dække.
Tyskland er
eksemplarisk: dets regeringspartier har ført landet væk fra
kernekraft og nu
fra kul, og har dermed tredoblet prisen på elektricitet til
folkets
husholdninger  og  arbejdspladser  i  industrien.  Nu  er  disse
partier selv hastigt
“på vej væk” og i opløsning efter år med nul eller negativ
økonomisk
vækst,  undertrykkelse  af  lønninger  og  indkomster,
arbejdsprogrammer  osv.  Det
samme i Frankrig har udløst det åbne nationale oprør af de
“Gule
Veste.”

Nu underskriver de demokratiske kandidater en resolution fra
Kongressen om en “Ny Grøn Aftale”, fuld af utopiske krav for
“Ny
Økonomi”, der er så vilde, at det får tildækningen af de
europæiske
landskaber og kyststrækninger med gigantiske vindmøller til at



se realistisk ud
i sammenligning. Ingen af disse demokratiske “ledere” ved,
hvad der
rent faktisk er inde i computerklimamodellerne, og de kender
heller ikke
videnskaben om fremtidige energi- og kraftteknologier. Kravet
fra deres nye indpisker,
Rep.  Aleksandria  Ocasio-Cortes,  om  at  lukke  alle
kernekraftværker  i  Amerika,
fik disse Demokrater til at gå i panik. De ønskede ikke at
sige noget om nogen
energiteknologier – blot at de skal være “rene”, og de skal
give os
“velstand for alle” i stedet for den nulvækst og nedskæring,
som
“grøn  energi”  bringer  resten  af  den  industrielle  vestlige
verden.

Den mest effektive og reneste el/varmekilde med den højeste
kvalitet af industriel energi i dag er atomkraft. Men det
meget større potentiale i den nærmeste fremtid er formuleret i
de “Fire Nye Love For At Redde Nationen”, som Lyndon LaRouche
har udviklet. Et forceret program til at mestre fusionsenergi
er nøglen til at elektrificere de områder på planeten, der er
“mørkelagt”  om  natten,  og  afslutte  fattigdom  der.
Plasmavidenskab er også grundlaget for fremdrivning og andre
nye teknologier til at kolonisere rummet hinsides Månen. Og
disse teknologier er nøglen til fremtidig udvikling af et
strategisk  forsvar  af  Jorden  (SDE)  mod  asteroide-  eller
kometanslag fra rummet.

De andre rumfartsnationer vil samarbejde med USA om at gøre
disse til de fælles grænser for videnskabelige bestræbelser og
økonomisk udvikling for hele menneskeheden.



POLITISK  ORIENTERING  den  7.
februar 2019:
Briterne  forsøger  at  narre
Trump til konfrontation og
nye  krige  i  Sydamerika  og
Afrika
Med formand Tom Gillesberg
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Den
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for  konflikt  mellem  USA/Europa
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Kina er
igang med at overhale Vestens økonomi og teknologi

Integrity
Initiatiativets internationale propaganda krig imod Rusland på
vegne af den
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https://schillerinstitut.dk/si/2019/02/politisk-orientering-den-7-februar-2019-briterne-forsoeger-at-narre-trump-til-konfrontation-og-nye-krige-i-sydamerika-og-afrika/
https://schillerinstitut.dk/si/2019/02/politisk-orientering-den-7-februar-2019-briterne-forsoeger-at-narre-trump-til-konfrontation-og-nye-krige-i-sydamerika-og-afrika/
https://schillerinstitut.dk/si/2019/02/politisk-orientering-den-7-februar-2019-briterne-forsoeger-at-narre-trump-til-konfrontation-og-nye-krige-i-sydamerika-og-afrika/
https://schillerinstitut.dk/si/2019/02/politisk-orientering-den-7-februar-2019-briterne-forsoeger-at-narre-trump-til-konfrontation-og-nye-krige-i-sydamerika-og-afrika/
https://schillerinstitut.dk/si/2019/02/politisk-orientering-den-7-februar-2019-briterne-forsoeger-at-narre-trump-til-konfrontation-og-nye-krige-i-sydamerika-og-afrika/
https://schillerinstitut.dk/si/2019/02/politisk-orientering-den-7-februar-2019-briterne-forsoeger-at-narre-trump-til-konfrontation-og-nye-krige-i-sydamerika-og-afrika/


Trumps
tale om nationens tilstand
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Vil
Anders Fogh Rasmussen blive stillet til ansvar for at lyve
Danmark i krig?

Forslag  om  CO2-skat  for  at
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skære  ned  på  den  fysiske
økonomi er på stemmesedlen i
staten Washington.
Den. 21. oktober (EIRNS) – I staten Washington vil der d. 6.
nov.  være  et  forslag,  ‘Initiativ  1631’,  på  stemmesedlen,
hvilket er en skat på udledning af CO2, som under forklædning
af at ville tøjle kulstof-udledninger, alvorligt vil skære ned
i den fysiske økonomiske aktivitet inden for staten. Skønt
initiativet er blevet fremsat for måneder siden, hænger det
sammen med, og er i virkeligheden en indførelse af IPCC’s
rapport,  hvis  hensigt  er  at  reducere  USA  og  verden  til
primitive økonomier, alt imens det reducerer befolkningstallet
radikalt.

 

Hvis initiativet godkendes, vil “store udledere” blive pålagt
et  gebyr  på  15  $  for  hvert  udledt  ton  kulstof-indhold,
startende i år 2020. Gebyret vil for hvert følgende år blive
forhøjet med 2 $ pr. ton kulstof-udledning, indtil det er
pumpet op til absurde 55 $ pr. ton i 2035, og blive bibeholdt
der indtil udledningerne er nede på 25 % under niveauerne i
1990, og dermed 50 % under hvad de er i dag. En anden fase vil
blive tilføjet for at få udledningerne i 2050 ned på 70 %
under det, som de er i dag, hvilket kan opnås ved at skære ned
for  et  stort  set  tilsvarende  niveau  af  kulstofbaseret
brændstofanvendelse.

 

Dette går i retning af IPCC-rapporten fra den 8. oktober, som
søger at eliminere de fleste kulstofbaserede brændstofkilder,
mens den blokerer for udvikling af fission- og fusionskraft.
Energi-flux-tætheden af økonomien ville falde og indlede en
negativ spiral, med den ultimative hensigt at skære verdens
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befolkningstal ned til 1 mia.

 

To tidligere forslag til afstemninger om en CO2-skat i staten
Washington blev stemt ned i 2016 og 2017. Men denne gang
rejses der større beløb for initiativet, ifølge en artikel d.
8.  august  i  Bloomberg,  “Megabucks  Pouring  Into  Washington
State Carbon Tax Initiative.” Bloomberg rapporterer, at fra og
med d. 7, august var “Nature Conservancy den største donor til
ja-kampagnen,  og  gav  775.000  $  kontant  og  140.000  $  i
‘indirekte’  støtte.”  Andre  ‘hardcore’  miljøgrupper,  der
bidrager til kampagnen, er ‘Washington Environmental Council’,
‘Audubon Washington’, ‘The Sierra Club’ og ‘Earth Justice’. AP
rapporterede den 16. oktober, at Bill og Melinda Gates netop
har givet $ 1 million.

 

Initiativets tilhængere siger, at dette kan blive ‘det første
kul-gebyr af sin slags’ pålagt af en amerikansk stat, og åbne
for lignende tiltag i andre stater. Dette står i den grad til
at blive besejret, af dem der ikke ønsker at leve i en ny mørk
tidsalder.

 

’Miljø’-lobby  er  ansvarlig
for rekordhøjt  CO2-udslip
Den 17. oktober (EIRNS) – Tysklands manglende evne til at
reducere dets udslip af kuldioxid siden de dristige løfter i
2015 på Paris-klimakonferencen – eller for så vidt siden 2009,
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inden man begyndte ændringen væk fra atomkraft – illustrerer
bedraget med de frygtskabende “menneskeskabte klimaændringer”
i rapporter fra FN’s Mellemstatslige Panel om Klimaændringer
(IPCC).

Tyskland har omstillet mere aggressivt til såkaldte vedvarende
energikilder, pr. indbygger end nogen anden større nation. De
har siden 2017 investeret omkring 225 milliarder dollar i
vind, sol, biobrændstof og geotermiske energikilder; og hvis
borgernes ekstra elregninger – som nu løber op i mindst 50
milliarder dollar/år højere end for et årti siden – tilføjes,
– er deres investeringer plus udgifter i vedvarende energi i
størrelsesordenen 400 milliarder dollars. Men ved at “udfase”
atomkraft og lukke sin eksisterende atomkraftflåde, har denne
store investering ikke opnået noget mht. CO2-emissioner; i
2018 vil det svare til 2009-niveauet, og eksperterne anslår,
at det efterfølgende vil overstige 2009-niveauet.

Havde landet investeret det samme beløb i løbet af det sidste
årti i nye, tredje generations atomkraftværker, og samtidigt
opretholdt  den  eksisterende  flåde,  kunne  de  hurtigt  have
installeret  mere  end  50  gigawatt  kernekraftkapacitet  og
erstattet hele den kulfyrede og oliefyrede kapacitet. Hvor
stor kunne reduktionen i Tysklands CO2-, CO- og NOx-emissioner
have været, hvis det var blevet gjort?

Det samme gør sig gældende i resten af verden. Det går tilbage
til sabotagen i slutningen af 1970’erne af hvad der havde
været planerne – centreret i USA’s atomindustri og Atomenergi-
kommissionens  “Atomer  for  Freds”-program—for  at  de
industrielle  nationer  skulle  føre  an  i  opbygningen  af
5.000-7.000  reaktorer  verden  over.

I  stedet  har  verdens  kernekraftskapacitet  endnu  ikke  nået
1.000 GW, og det er Kina, Indien og Rusland – alle under
angreb fra IPCC, Verdensnaturfonden, Paris Climate Alliance
osv. for afbrænding af kul – som årtier senere går forrest med
at opbygge en ny atomkraftbaseret kapacitet.



Hvis der nu er 40 milliarder tons CO2-udslip om året, er det
den  anti-nukleare  miljø-lobbys  ansvar,  specielt  efter  den
verdensomspændende frygtskabende promovering af det berygtede
Hollywood-bedrag  “China  Syndrome”  fra  1979IPCC  og  Klima-
konferencen  i  Paris  er  ansvarlige  for  disse  emissioner.
Præsident Donald Trumps tilbagetrækning fra Paris-klimaaftalen
var det rigtige at gøre for en amerikansk præsident, som vil
beskytte  og  forbedre  miljøet.  Enhver  “dekarbonisering”  af
vores produktion af el og varme må gøres med atomkraft. Alt
andet  er  en  ofring  af  industrialisering  og  menneskelige
produktive kræfter – og en ofring af selve den menneskelige
befolkning  .  Det  gennembrud,  der  er  brug  for  nu,  er
masseproduktion af små fjerde-generations modulære reaktorer
(SMR’er),  og  at  gå  hurtigt  fra  design  til  prototype  til
produktion  kræver  samarbejde  mellem  de  store
atomkraftproducerende  lande  i  et  forceret  program.

Dette er det væsentligste krav for iværksættelsen af et “Nyt
Bretton Woods” valutasystem af USA, Rusland, Kina og Indien i,
som  vil  stoppe  international  spekulation  og  fremme
infrastrukturinvesteringer og vareeksport. Det var i perioden
fra FDR’s Bretton Woods, at storstilet eksport af atomkraft
til udviklingslandene blev planlagt – men derefter stoppet af
miljøbevægelsens  svindel,  og  ved  at  det  Britiske  Imperium
nedlagde Bretton Woods.

 

Udledningsvanvid  sluppet  løs
over Europa
10. oktober 2018 (EIRNS) – På mødet med EU’s miljøministre i
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Bruxelles i går blev det besluttet, at alle biler i Europa
skal reducere deres CO2-udledning med 35 % inden 2030; og om
muligt, endnu tidligere. Den tyske regering, der ellers er en
selvbestaltet  frontløber  indenfor  dette  tilbagestående
nonsens, var ikke engang blandt de mest radikale på dette møde
– Sverige, Danmark, og Irland ønskede en reduktion på mindst
40 %. Tyskland ønskede 30 %; Østrig, som er formand for EU
indtil  slutningen  af  indeværende  år,  skubbede  så  på  med
kompromiset på de 35 %.

Den tyske miljøminister Svenja Schulzes personlige holdning
gik i retning af 40-50 %, sagde hun foran tv-kameraer, med
henvisning  til  den  netop  offentliggjorte  IPCC-rapport.  Det
afviste den tyske regering dog med henblik på bilindustrien,
som er stærk i Tyskland, så Schulze måtte officielt arbejde
for 30 %. Det var alligevel slemt nok, og bilproducenterne er
slet ikke tilfredse.

Hvad Schulze angår, var hendes første svar på IPCC-rapporten i
mandags: “Vi må se, hvordan det kan muliggøres at gå væk fra
kul, olie, og gas (!). “Med afviklingen af atomkraft godt
undervejs  allerede,  vil  Tyskland  blive  tvunget  til  at  se
blæsende tider i møde med en lille smule solskin nu og da.
Schulze er medlem af SPD, ikke engang af De Grønne.

I et andet idiotisk træk afviste distriktsdomstolen i Berlin
juridiske klager imod byens plan om at erklære 11 zoner med
hovedveje for dieselfrie zoner – det vil blive gennemført
næste sommer. Dette burde være grund til, at vælgerne vender
sig  mod  De  Grønne,  men  alle  meningsmålinger  viser,  at  De
Grønne vinder frem.

 



IPCC viser os alle, hvorfor
Trump havde ret i at trække
Amerika  ud  af  Paris-
‘Klimaaftalen’
Leder fra LaRouchePAC den 8. oktober: Mindre end to år efter
vedtagelsen af Paris-Klimaaftalen trak præsident Donald Trump
USA ud af den, idet han korrekt anfører, at den ville medføre
store økonomiske omkostninger og eliminere beskæftigelse uden
at nå sine angivne hensigter om forbedring af miljøet.

Nu har IPCC (FN’s Internationale Panel om Klimaforandringer) i
realiteten  omstødt  Paris-aftalen  for  ikke  at
føre  tilstrækkeligt  store  økonomiske  omkostninger  med  sig.
Panelet truer med skræmmende konsekvenser for planeten, hvis
ikke alle nationer “foretager hurtige, vidtrækkende og hidtil
usete ændringer i alle aspekter af samfundet.” At holde den
‘globale  opvarmning’  under  2  grader  celsius  i  det  21.
århundrede er ikke nok, siger IPCC i sin nye rapport udgivet
den 7. oktober.

Løfterne om reduktion af kulstof-udledning fra alle landene
bag Paris-aftalen “er ikke nok.” I stedet skal der nu tages
store  skridt  (tilbage)  i  menneskelig  produktivitet  og
industriel aktivitet samt i den menneskelige kost. Nedskæring
af  industriel  aktivitet,  husdyravl  og  kødproduktion  og
nedskæring af CO2-udledning med 1 mio. tons hvert år skal
starte straks, og forfølges indtil der ikke er nogen CO2-
udledning mere – dvs. ingen kulbrinte-brændstoffer og heller
ingen kernekraft – i år 2050 eller tidligere.

Dette er et angreb på Trumps politik for vækst. Desuden er det
et angreb på Kinas politik for at sprede sin økonomiske vækst
og fattigdomsreduktion til Afrika; et angreb på dets Bælte og
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Vej-Initiativ som helhed, og især den entusiastiske accept af
initiativet i Afrika. IPCC-rapporten udtrykker Barack Obamas
modbydelige, absurde og dødelige trussel på et “ledelsesmøde”
i Afrika for flere år siden, om at “hvis I alle vil have
klimaanlæg og en vestlig kost, vil I få planeten til at koge
over.”

IPCC angriber i høj grad fundamentet for selv videnskaben om
den  menneskelige  økonomiske  udvikling,  en  videnskab  der
stammer  fra  universalgeniet  Gottfried  Leibniz  for  tre
århundreder  siden,  og  som  siden  er  genoplivet  af  Lyndon
LaRouche og hans politiske bevægelse som et modtræk til det
Britiske Imperiums efterkrigstids neo-malthusianisme.

Centralt for den videnskab er, hvad LaRouche kalder stigningen
i potentiel relativ befolkningstæthed, målt på fremskridt for
både  den  menneskelige  art  og  for  Jordens  biosfære,  som
mennesket, som noget enestående blandt de levende væsener, er
i stand til bevidst at forbedre.

Stigende  energi-gennemstrømningstæthed  i  menneskelige
energikilder – hvilket fører opad fra omdannelse af sol og
biomasse  gennem  vind  og  skovdrift,  videre  gennem
petrokemikalier  til  nuklear  fission,  og  nu  i  retning  mod
nuklear  fusion  og  plasma  teknologier  –  betyder  højere
potentiel  befolkningstæthed  hos  menneskeslægten  under  en
stigende  levestandard.  Denne  “fremskriden  opad  fra
ilden”  betyder  også  højere  teknologisk  industri  og  større
potentiale  for  at  forbedre  miljøet,  jordens  vandforsyning,
dets  landbrugsproduktivitet  og  bæredygtighed  –  og  dermed
stadigt stigende potentiel befolkningstæthed.

Det  er  dette  der  er  nødvendigt  i  Afrika,  hvor
fattigdomsreduktion endelig er begyndt at finde sted sammen
med  stigende  kinesiske  investeringer  i  energi,  sammen  med
jernbaner,  veje,  vandoverførsler,  havne  –  og  samtidigt  i
Mellemøsten og Sydamerika. Det er grunden til, at Asien går
efter  atomkraftteknologier,  mens  det  miljøaktivistiske



paradigme i Europa opgiver atomkraft.

Amerika er heldige med, at præsident Trump har vendt mere af
det amerikanske folk imod IPCC’s miljø-terrorkampagner. Hvis
“Russiagate”-kuppet imod ham kan vendes afgørende ved dette
midtvejsvalg og efterfølgende, kan han blive i stand til at
arbejde  med  de  andre  stormagter,  som  fremmer  industrielt
fremskridt (på et højere niveau).

Disse lande, USA, Kina, Rusland og Indien, kunne lancere et
nyt  internationalt  monetært  system  designet  direkte  til
udenlandske  investeringer  i  højteknologi.  Så  kunne  de  i
fællesskab – med deres rumfarts- og kernekraftskapacitet –
koncentrere sig om den afgørende udvikling af små, sikre,
modulære  atomkraftreaktorer,  nøglen  til  at  alle  mennesker
endelig kan få elektricitet.

Og mens de forbedrer denne planet, kunne de sammen arbejde på
menneskeslægtens evne til hurtigt at rejse andetsteds hen i
solsystemet.

Lyndon LaRouche udarbejdede “fire love” for disse økonomiske
handlinger. De udtrykker potentialet for virkelig at vinde
kampen om det amerikanske midtvejsvalg.
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LaRouche-bevægelsen  har  spillet  en  enestående  rolle  i
udviklingen af forslag til international økonomisk udvikling
og sat retningslinjer for politiske beslutninger, som nu i
stigende grad er udbredte i verden. Ved slutningen af Den
kolde Krig, og den deraf følgende mulighed for internationalt
samarbejde om menneskehedens fælles mål, foreslog Lyndon og
Helga  LaRouche  i  1997  “Den  Eurasiske  Landbro”  som  en  “Ny
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Silkevej  …  for  Global  Økonomisk  Udvikling”.  Efter
bekendtgørelsen af Bælt- og Vejinitiativet fra den kinesiske
præsident  Xi  Jinping  i  2013  (et  forslag  i  samklang  med
LaRouche-forslaget)  offentliggjorde  LaRouche-bevægelsen  det
første  bind  af  “Den  Nye  Silkevej  bliver  til  Verdens-
Landbroen”,  en  374-siders  rapport  der  indbefatter  store
udviklingsprojekter  fra  hele  verden  under  rammerne  af  den
økonomiske tilgang, som er grundlagt af Lyndon LaRouche.

            Vi er glade for at annoncere udgivelsen af dette
andet bind, “Den nye Silkevej bliver til Verdens-Landbroen: En
fælles  fremtid  for  menneskeheden”,  hvor  vi  giver  dig  et
opdateret  billede  af  fremskridtene  i  Kinas  Bælt-  og
Vejinitiativ, herunder detaljerede analyser region for region
og nyligt opdaterede kort. Vi fremhæver også principperne for
fysisk  økonomi  og  økonomiske  metrikker  opdaget  af  Lyndon
LaRouche;  metrikker,  på  hvilke  muligheden  for  at  hæve
levestandarden for menneskeheden afhænger. Vi undersøger de
vestlige nationers strategiske forhold til det nye paradigme,
og hvilke udfordringer der skal imødegås for at overvinde det
gamle paradigmes tilgang med britisk geopolitik, og erstatte
det med LaRouches overordnede program for at overvinde det
truende økonomiske kollaps i Vesten.

Som Schiller Instituttets grundlægger og præsident Helga Zepp-
LaRouche har sagt: “Jeg tror, at den Nye Silkevej er et typisk
eksempel på en ide, hvis tid er kommet; og når en idé på den
måde bliver til en materiel realitet, manifesterer det en
fysisk kraft i universet.

“Udnyt  dette  kraftfulde  værktøj  til  politisk
beslutningstagning  og  politisk  organisering!

Helga Zepp-LaRouches introduktion til rapporten:

 

Download (PDF, Unknown)
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English:

Table of Contents and Helga Zepp-LaRouches introduction to the
report:

Download (PDF, Unknown)

Fremtiden  for  de  europæiske
lande
Konferencens  3.  panel  søndag  formiddag  præsenterede  en
optimistisk  og  entusiastisk  diskussion  om  de  reformer  og
ændringer, der er nødvendige, for at Europas nationer kan tage
del i det nye paradigmes win-win-diplomati og samarbejde.
 
Jacques Cheminade, formand for Solidarité et Progrès og 3
gange kandidat til det franske præsidentvalg, åbnede panelet
med en udfordring, nemlig at Europa må vende tilbage til ideen
om at bidrage til “den menneskelige civilisation”, hvilket,
som han sagde, er “helt anderledes og i modsætning til EU.
“Europa har underkastet sig imperiet i London og Wall Street,
sagde han, hvilket ødelægger nationerne her og dets naboer i
Afrika og Mellemøsten. EU-topmødet om indvandringspolitik den
28.-29. Juni blev baseret på et princip om udvælgelse, som er
i overensstemmelse med en EU-politik, der har accepteret ideen
om et univers baseret på nulsumsspil reglen. Svaret er, at se
på den nye model for relationer mellem større lande, nemlig
modellen for Den nye Silkevej. I modsat fald er Europa i fare
for at blive tilintetgjort på grund af manglende kreativitet.”
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Cheminade  blev  efterfulgt  af  professor  i  filosofi,  og
præsident for den internationale fremskridtsorganisation, Dr.
Hans  Köchler  (29:17),  som  talte  om  “genoprettelsen  af
international lov.” Hvorfor, spurgte han, er nationer og deres
ledere ikke blevet holdt ansvarlige i en æra, der siden 2003
har været karakteriseret ved destruktive krige, invasioner,
regimeskifte? Den juridiske norm er, at når en lov overtrædes,
har det konsekvenser. Håndhæver vi normer for international
ret i dag?  Svaret han gav, er “Nej.” Selv om international
lov siger, at brugen af magt og trussel om magt er ulovlig,
bliver dette ikke håndhævet. Han pegede på en modsigelse i
forbindelse med dannelsen af FN’s Sikkerhedsråd, hvilket er at
hvis et af de 5 permanente medlemmer engagerer sig i aggressiv
handling, kan medlemmet nedlægge veto imod enhver indvending
imod dets brug af magt, sådan som det er sket flere gange.
Hvis det ikke er muligt at ændre FN’s vedtægter, sagde han, så
burde det måske erstattes af en ny institution, som ikke er
underlagt “diktaterne for magtpolitik”.
 
Marco Zanni (1:01:57), italiensk medlem af Europa-Parlamentet,
efterfulgte dr. Köchler og talte om EU’s manglende evne til at
løse problemer på mange områder som bank- og finanspolitik,
sikkerhed og indvandring. Fra 2010 og fremefter har EU ikke
genoprettet  den  økonomiske  vækst,  men  snarere  skabt
“makroøkonomiske ubalancer og stigende polarisering” inden for
Unionen. Efter at have gennemgået disse forsømmelser spurgte
Zanni: “Kan vi genoverveje en anden institutionel ramme?” Idet
EU er over-afhængig af andre i økonomiske og sikkerhedsmæssige
forhold, foreslog han et alternativ baseret på at gøre Europa
til en “bro mellem USA og de fremvoksende magter i øst”,
hvilket ville være muligt med Trump-regeringen. Han gentog
flere  gange,  at  EU  burde  se  på  “Kina-modellen”,  især  i
forbindelse  med  kreditpolitik  og  i  forbindelse  med
indvandringskrisen.  Det  nuværende  system  er  dysfunktionelt.
Hvad  angår  den  nye  italienske  regering,  er  målet,  ifølge
Zanni, at “reformere” EU og blive et eksempel på, hvordan man
arbejder sammen med Kina.



 
En anden taler fra Italien, professor Michele Geraci, var
programsat til at tale på samme panel om betydningen af det
europæiske samarbejde med Kina for at udvikle Afrika, men i
midten  af  juni  blev  han  udnævnt  til  viceminister  for  det
økonomiske udviklingsministerium for den nye regering, hvorved
hans deltagelse blev forhindret. Han sendte en kort lydhilsen,
som blev afspillet for konferencens deltagere.
 
Præsentationerne blev afsluttet af Dr. Armin Azima(1:30:40)
fra Hamborg Universitet. Azima præsenterede et kortfattet og
knusende  angreb  på  omlægningen  til  “vedvarende  energi”
indenfor EU, og foreslog i stedet at Tyskland skal mestre
fusionsteknologi,  hvilket  “vil  åbne  porten  til  en  ny  og
vidunderlig  verden  med  muligheder,  der  for  øjeblikket  er
utænkelige”. Han bemærkede, at problemet med kerneaffald fra
fissionsteknologier kan løses af en ny reaktortype, BN-800,
der nu er i brug i Rusland, og som kan afbrænde ” nukleart
affald “som om det var konventionelt nukleart brændsel. Han
afsluttede med at spørge alle om, hvad det ville være muligt
at gøre, hvis energi var ekstremt billigt og rigeligt, som
tilfældet ville være med udviklingen af nuklear fusion.
 
I  diskussionen  efter  disse  præsentationer  blev  der  rettet
adskillelige  spørgsmål  til  Zanni,  herunder  en  udveksling
mellem Hussein Askary, Zanni og Cheminade om den triangulære
udvikling i Afrika. Askary protesterede mod den almindelige
opfattelse af, at afrikanere “stiller sig i kø for at tigge om
penge” fra Europa. Zanni var enig, idet han sagde, at de
afrikanske lande skal bemyndiges ved at indføre den kinesiske
model med at yde kredit direkte til udvikling snarere end at
give  penge  til  private  virksomheder,  som  EU  gør  det  for
nærværende. Cheminade formulerede problemet således, at Europa
har indført den britiske monetaristiske politik, mens Kinas
udvikling  ikke  er  baseret  på  “penge”,  men  på  at  fremme
kreditpolitikker,  der  igen  er  fremmende  for  menneskers
kreative kræfter, hvilket Lyndon LaRouche altid har insisteret



på, er grundlaget for økonomisk udvikling.
 
Det andet hovedtema var en dialog mellem professor Köchler og
Helga  Zepp  LaRouche  om,  hvordan  man  genopretter
retsprincippet.  Det  underliggende  spørgsmål,  som  LaRouche
rejste, er at basere love på principper, der afspejler den
kosmologiske  orden,  hvilket,  som  Zepp-LaRouche  bemærkede,
altid har været Lyndon LaRouches tilgang. Köchler tilsluttede
sig  denne  opfattelse  og  tilføjede,  at
menneskerettighedserklæringen  fra  1948  erklærer,  at  ethvert
menneske  besidder  “naturlige  rettigheder”,  en  doktrin  som
“forener alle racer og etniske grupper”.

Jason Ross fra LaRouchePAC
Videnskabsteam,  USA,  i
København:
Et nyt paradigme for verden
for en
bedre  fremtid  for
menneskeheden
Jason Ross: »Vi har virkelig en utrolig mulighed netop nu for
at ændre de koncepter, der udgør grundlaget for, hvordan vi
træffer  beslutninger  –  politiske  beslutninger,  økonomiske
beslutninger, selv kulturelle beslutninger. Der har været et
angreb på det aspekt af os, der gør os menneskelige. Hvis vi
ikke havde en forbindelse til udødelighed; hvis vore liv ikke
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var i stand til at efterlade noget, til at gøre noget, der går
ud over vores egen død, ville vi faktisk, rent kulturelt, ikke
være andet end dyr. Vi ville være ligesom en slags dyr; vi
ville udsøge os dejlige ting, og det er da rart at have god
mad, jeg kan godt lide god mad, og det er en god ting, det er
dejligt at have det sjovt; men uden denne evne til at leve på
en måde, så man, mens man lever sit liv, ved, at det vil have
værdi for altid, så er man ikke et helt menneske. Og man kan
ikke fylde det tomrum ved at forsøge at have travlt for at
skubbe denne følelse af tomhed væk, eller at forsøge at købe
ting  for  at  skubbe  denne  følelse  af  tomhed  væk;  man  må
adressere det ved at gøre noget meningsfuldt. Og jeg mener,
det er den største grusomhed ved det nuværende økonomiske
system, som vi har i de fleste vestlige nationer; det skader
økonomien; det gør folk fattigere; det koncentrerer rigdom hos
mennesker, der arbejder i finansverdenen og assisterer den;
det fortsætter Det britiske Imperium; og dets mest tragiske
aspekt er, at det stjæler fra os, det tager fra mennesker det,
der var blevet udviklet hen over århundreder som en kultur; en
kultur, der gjorde det muligt for folk at gøre noget, der
ville have mening efter deres død. Og det er det, vi må bringe
tilbage som en del af at skabe et nyt paradigme. Det betyder,
at vi har koncepter, der går længere end til det, Kina har
foreslået med Bælte & Vej Initiativet. Det er et godt forslag.
Der er mere at gøre. Det vil jeg komme nærmere ind på, og jeg
vil, som denne rapport viser, specifikt tale lidt om Afrika
som  en  case  study,  ved  at  sammenligne,  hvordan  det  gamle
paradigme har relateret til dette kontinent, og hvordan det
nye paradigme relaterer til det.«

Video I: Jason Ross’ præsentation

Video II: Diskussion

Se også den danske introduktion til rapporten:

»Forlæng den Nye Silkevej til Vestasien og Afrika: en vision
for en økonomisk renæssance«.

http://schillerinstitut.dk/si/wp-content/uploads/2016/10/Introduktion-Vestasien-Afrikarapport.pdf
http://schillerinstitut.dk/si/wp-content/uploads/2016/10/Introduktion-Vestasien-Afrikarapport.pdf


 

Part 1:

 

Part 2:

BBC-reporter  er  meget
imponeret  over  fusion  –  i
Kina
20.  april,  2018  –  BBC-reporter  Stephen  McDonnell  fik  en
sjælden  adgang  til  Kinas  EAST  tokamak-eksperiment  med  en
rundvisning af faciliteten og tilladelse til at fotografere.
Han  fik  også  lejlighed  til  at  tale  med  Song  Yuntao,
vicedirektør  for  EAST-tokamakken.

»Fusion vil kræve enorme gennembrud fra foskere og ingeniører,
såvel som en masse finansiel støtte fra regeringen«, sagde
Song. For at give et eksempel, så koster det $15.000 om dagen
bare at tænde for maskinen, og det inkluderer ikke lønninger
til  hundreder  af  forskere  og  ingeniører,  rapporterer
McDonnell.

Selv om Kina er medlem af det internationale ITER-eksperiment,
forklarer  McDonnell,  så  »foretager  det  også  spring  og
fremskridt  selv«.

Det næste foreslåede skridt for dette team er at designe en
fuldt  udviklet  kernefusionsreaktor,  der  kan  generere
elektricitet», rapporterer McDonnell. Song siger, at »behovet
for energi er enormt i alle lande, og Kina har en køreplan for

https://schillerinstitut.dk/si/2018/04/bbc-reporter-er-meget-imponeret-over-fusion-i-kina/
https://schillerinstitut.dk/si/2018/04/bbc-reporter-er-meget-imponeret-over-fusion-i-kina/
https://schillerinstitut.dk/si/2018/04/bbc-reporter-er-meget-imponeret-over-fusion-i-kina/


fusionsgenereret energi. Vi ønsker at færdiggøre designet for
en testreaktor inden for fem år. Hvis det lykkes os, bliver
det verdens første fusionsreaktor.«

Titlen på McDonnells artikel er: »Vil Kina blive de første i
verden, der får kernefusion og ren energi?« Hans slutning
besvarer hans spørgsmål: »Det er måske lidt ude i fremtiden,
men Beijing tager udfordringen meget seriøst, hvilket betyder,
at, hvis de kan få det til at virke, kunne Kina ende med at
være  foran  alle  andre,  når  det  drejer  sig  om  fremtidens
energiskabelse.«

http://www.bbc.com/news/blogs-china-blog-43792655

Foto: Kina siger, det er foran alle andre i bestræbelsen på at
opnå fusionskraft.

EU  ønsker  at  bryde  de
Baltiske  Staters  forbindelse
til russisk energinet
23. marts, 2018 – Polen og de tre Baltiske Stater er forblevet
integreret  i  det  russisk-belarussiske  el-net,  efter
Sovjetunionens  og  blokkens  Council  for  Mutual  Economic
Assistance, eller Comecons, opløsning. EU ønsker at gøre en
ende på det nu, med skabelsen af et separat el-net mellem
Polen og de tre Baltiske Stater, og som bryder de eksisterende
forbindelser til Belarus og Rusland. Præsidenterne for disse
fire lande mødes i dag med EU-kommissionen i Bruxelles for at
sætte projektet i gang. Det forventes også, at de fire stater
vil gentage deres indsigelse mod byggeriet af Nord Stream 2-
gasledningen  på  havbunden  af  det  Baltiske  Hav  (Østersøen)

http://www.bbc.com/news/blogs-china-blog-43792655
https://schillerinstitut.dk/si/2018/03/eu-oensker-at-bryde-de-baltiske-staters-forbindelse-til-russisk-energinet/
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mellem Rusland og Tyskland.

EIR interviewer europæiske og
kinesiske
talspersoner  for
fusionsenergi i København
København,  1.  marts,  2018  –  I  forbindelse  med  det  første
europæiske Big Science Forum 2018 i København den 27.-28.
feb., fik EIR’s kontor i København mulighed for at få flere
betydningsfulde interviews om forskellige facetter af ITER’s
tokamak  fusionsenergi-projekt  (ITER:  International
Thermonuclear Experimental Reactor), der er under opførelse i
Frankrig. ITER-samarbejdet omfatter EU, USA, Rusland, Kina,
Indien, Korea og Japan – hvilket svarer til mere end halvdelen
af verdens befolkning.

ITER’s mål er at bygge en eksperimental reaktor, der kan opnå
Q=10, dvs., at selve reaktoren vil producere ti gange så meget
energi  som  output,  i  forhold  til  input-energien,  i  2025
(eksklusiv energiforbrug uden for reaktoren), selv om det ikke
vil blive forbundet til elektricitetsnettet. Det er det næste
skridt  i  demonstrations-kraftværket,  eller  DEMO.  En  vigtig
ting, som ITER-tokamakken vil blive brugt til, er at studere
en »brændende plasma« – selve plasmas egen evne til at være
med til at opvarme reaktionen i tillæg til udefrakommende
varmekilder.

Tre  af  EIR’s  interviews  er  på  engelsk:  med
kommunikationsdirektøren for Fusion for Energy, EU’s gren af
projektet; med dr. Luo Delong, generaldirektør for ITER, Kina;

https://schillerinstitut.dk/si/2018/03/eir-interviewer-europaeiske-kinesiske-talspersoner-fusionsenergi-koebenhavn/
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og så med en fransk industriel højteknologileverandør af ITER-
komponenter.

Big Science Business Forum 2018 var et stort initiativ, som
Danmarks Uddannelses- og Forskningsministerium har taget, med
det formål at skabe det, LaRouche har kaldt en »videnskabelig
drivkraft«; dvs., den videnskabelige forsknings evne til at
skabe  økonomisk  vækst  i  den  overordnede  økonomi.  Forummet
samlede for første gang folk fra hele Europa. Under denne
konference  blev  det  muligt  for  de  syv  Big  Science-
institutioner,  såsom  Fusion  for  Energy,  den  Europæiske
Rumorganisation  (ESA),  CERN-acceleratoren,  et  par  andre
neutron-  og  røntgen-acceleratorer,  det  Europæiske
Molekylærbiologiske  Laboratorium,  det  Sydeuropæiske
Observatorium, mindre, tilknyttede institutioner i Europa og
de high-tech-industrier, som i øjeblikket leverer, eller har
potentiale til at kunne levere, komponenter eller ideer, at
mødes og udveksle ideer om deres fremtidige investeringsplaner
og  indgå  konkrete  aftaler  med  industrien.  Alle  var
overraskede,  da  flere  end  1.000  mennesker  tilmeldte  sig
arrangementet.

Flere  af  talerne,  der  repræsenterede  de  syv  store
forskningsinstitutioner,  understregede,  at  menneskelig
nysgerrighed,  fascination,  inspiration  og  motivering  var
afgørende for at forfølge stor videnskab og bekræftede således
LaRouches  centrale  idé  om,  at  menneskelig  kreativitet  er
udgangspunktet  for  videnskab,  teknologi,  økonomi  og  vores
civilisation som helhed.

Den  danske  forsknings-  og  uddannelsesminister  Søren  Pind
indledte sin tale med at sige, at denne konference var »et kig
ind i fremtiden«. Portugals Carlos Moedas, EU-kommissær for
forskning,  videnskab  og  innovation,  sagde,  at  de
tilstedeværende  også  måtte  være  politiske  –  og  tale  for
politikere og vælgere om, hvorfor, det er vigtigt at investere
i ’Stor Videnskab’ (Big Science). Som et negativt eksempel
nævnte han eksemplet om en accelerator, der skulle have været



bygget i Houston, USA, men som fik sit budget beskåret af
USA’s  Kongres.  Fordi  den  nødvendige  politiske  vilje  ikke
eksisterede i USA, blev ekspertisen centreret omkring Europa.

En anden interessant, politisk pointe, som blev rejst af flere
af talerne på konferencen, var betydningen af at fortsætte det
videnskabelige samarbejde med lande som Rusland, på trods af
politiske spændinger.

Ud over de engelsksprogede interviews lavede EIR fire korte,
dansksprogede interviews med Big Science Denmark og tre high-
tech industrileverandører om den effekt, Big Science har haft
på at øge deres teknologiske niveau.

EIR-Danmarks YouTube-kanals Big Science interviews er udlagt
på  det  danske  Schiller  Instituts  website:
http://schillerinstitut.dk/si/?p=23977

Efterfølgende vil nogle af talerne på Big Science Business
Forum 2018’s plenarmøde også blive udlagt samme sted.

Foto:  EIR’s  korrespondent  i  København  Michelle  Rasmussen
interviewer dr. Luo Delong, generaldirektør for ITER, Kina.   

EIR-interviews  om  videnskab
og  industri,  inkl.
fusionskraft, fra
Big  Science  Business  Forum

http://schillerinstitut.dk/si/?p=23977
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2018 i København.
EIR interviews about science
and  industry,  incl.  fusion
energy, etc. from
Big  Science  Business  Forum
2018 in Copenhagen
København,  1.  marts,  2018  –  I  forbindelse  med  det  første
europæiske Big Science Forum 2018 i København den 27.-28.
feb., fik EIR’s kontor i København mulighed for at få flere
betydningsfulde interviews om forskellige facetter af ITER’s
tokamak  fusionsenergi-projekt  (ITER:  International
Thermonuclear Experimental Reactor), der er under opførelse i
Frankrig. ITER-samarbejdet omfatter EU, USA, Rusland, Kina,
Indien, Korea og Japan – hvilket svarer til mere end halvdelen
af verdens befolkning.

ITER’s mål er at bygge en eksperimental reaktor, der kan opnå
Q=10, dvs., at selve reaktoren vil producere ti gange så meget
energi  som  output,  i  forhold  til  input-energien,  i  2025
(eksklusiv energiforbrug uden for reaktoren), selv om det ikke
vil blive forbundet til elektricitetsnettet. Det er det næste
skridt  i  demonstrations-kraftværket,  eller  DEMO.  En  vigtig
ting, som ITER-tokamakken vil blive brugt til, er at studere
en »brændende plasma« – selve plasmas egen evne til at være
med til at opvarme reaktionen i tillæg til udefrakommende
varmekilder.

Tre  af  EIR’s  interviews  er  på  engelsk:  med
kommunikationsdirektøren for Fusion for Energy, EU’s gren af
projektet; med dr. Luo Delong, generaldirektør for ITER, Kina;
og så med en fransk industriel højteknologileverandør af ITER-
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komponenter.

Big Science Business Forum 2018 var et stort initiativ, som
Danmarks Uddannelses- og Forskningsministerium har taget, med
det formål at skabe det, LaRouche har kaldt en »videnskabelig
drivkraft«; dvs., den videnskabelige forsknings evne til at
skabe  økonomisk  vækst  i  den  overordnede  økonomi.  Forummet
samlede for første gang folk fra hele Europa. Under denne
konference  blev  det  muligt  for  de  syv  Big  Science-
institutioner,  såsom  Fusion  for  Energy,  den  Europæiske
Rumorganisation  (ESA),  CERN-acceleratoren,  et  par  andre
neutron-  og  røntgen-acceleratorer,  det  Europæiske
Molekylærbiologiske  Laboratorium,  det  Sydeuropæiske
Observatorium, mindre, tilknyttede institutioner i Europa og
de high-tech-industrier, som i øjeblikket leverer, eller har
potentiale til at kunne levere, komponenter eller ideer, at
mødes og udveksle ideer om deres fremtidige investeringsplaner
og  indgå  konkrete  aftaler  med  industrien.  Alle  var
overraskede,  da  flere  end  1.000  mennesker  tilmeldte  sig
arrangementet.

Flere  af  talerne,  der  repræsenterede  de  syv  store
forskningsinstitutioner,  understregede,  at  menneskelig
nysgerrighed,  fascination,  inspiration  og  motivering  var
afgørende for at forfølge stor videnskab og bekræftede således
LaRouches  centrale  idé  om,  at  menneskelig  kreativitet  er
udgangspunktet  for  videnskab,  teknologi,  økonomi  og  vores
civilisation som helhed.

Den  danske  forsknings-  og  uddannelsesminister  Søren  Pind
indledte sin tale med at sige, at denne konference var »et kig
ind i fremtiden«. Portugals Carlos Moedas, EU-kommissær for
forskning,  videnskab  og  innovation,  sagde,  at  de
tilstedeværende  også  måtte  være  politiske  –  og  tale  for
politikere og vælgere om, hvorfor, det er vigtigt at investere
i ’Stor Videnskab’ (Big Science). Som et negativt eksempel
nævnte han eksemplet om en accelerator, der skulle have været
bygget i Houston, USA, men som fik sit budget beskåret af



USA’s  Kongres.  Fordi  den  nødvendige  politiske  vilje  ikke
eksisterede i USA, blev ekspertisen centreret omkring Europa.

En anden interessant, politisk pointe, som blev rejst af flere
af talerne på konferencen, var betydningen af at fortsætte det
videnskabelige samarbejde med lande som Rusland, på trods af
politiske spændinger.

Ud over de engelsksprogede interviews lavede EIR fire korte,
dansksprogede interviews med Big Science Denmark og tre high-
tech industrileverandører om den effekt, Big Science har haft
på at øge deres teknologiske niveau.

EIR-Danmarks YouTube-kanals Big Science interviews er udlagt
på  det  danske  Schiller  Instituts  website:
http://schillerinstitut.dk/si/?p=23977

Efterfølgende vil nogle af talerne på Big Science Business
Forum 2018’s plenarmøde også blive udlagt samme sted.

Foto:  EIR’s  korrespondent  i  København  Michelle  Rasmussen
interviewer dr. Luo Delong, generaldirektør for ITER, Kina.   

English:

EIR Interviews European and Chinese Fusion Energy Spokesmen in
Copenhagen

COPENHAGEN, March 1 (EIRNS) — In connection with the first
European-wide Big Science Business Forum 2018 in Copenhagen on
Feb. 27-28, {EIR}’s Copenhagen bureau was able to get several
important interviews on different facets of the International
Thermonuclear  Experimental  Reactor  (ITER)  tokamak  fusion
energy
project, under construction in southern France. The ITER
cooperation includes the EU, U.S., Russia, China, India, Korea
and Japan — more than half of the world’s population.
ITER’s goal is to build an experimental reactor which will
achieve Q=10, that is, that the reactor itself will produce 10

http://schillerinstitut.dk/si/?p=23977


times the output of energy input in 2025 (not including energy
use outside of the reactor), though it will not be connected
to
the  electricity  grid.  That  is  the  next  step  in  the
demonstration
power plant, or DEMO. One important thing the ITER tokamak
will
be used for, is to study a “burning plasma,” — the ability of
the plasma itself to help heat the reaction, in addition to
outside heat sources.
Three of the {EIR} interviews are in English: with the
communications director for Fusion for Energy, the EU arm of
the
project; with Dr. Luo Delong, the director general for ITER
China; and also with a very high-technology French industrial
supplier of ITER components.
Big Science Business Forum 2018 was a great initiative taken
by the Danish Ministry for Science and Education, to create
what
LaRouche  has  called  a  “science-driver,”  the  ability  of
scientific
research to generate economic growth in the general economy.
It
gathered people, for the first time, on a European-wide basis.
During this conference, the seven Big Science institutions,
such
as Fusion for Energy, the European Space Agency, the CERN
accelerator, a couple of other neutron and x-ray accelerators,
the  European  Molecular  Biology  Laboratory,  the  European
Southern
Observatory, smaller affiliated institutions in Europe, and
the
high-tech industries which either currently, or potentially,
supply components or ideas, were able to meet to exchange
ideas
about  their  future  investment  plans,  and  make  concrete
agreements



with industry. Everyone was surprised when over 1,000 people
registered for the event.
Several of the speakers representing the seven big science
institutions  underlined  that  human  curiosity,  fascination,
inspiration and motivation were essential for the pursuit of
big science, confirming LaRouche’s central idea that human
creativity  is  the  starting  point  for  science,  technology,
economy and our civilization as a whole.
Danish Minister for Science and Education Søren Pind
prefaced his speech by saying that this conference was a “peek
into the future.” Portugal’s Carlos Moedas, EU Commissioner
for
Research, Science and Innovation, said that the people in the
room also had to be political — to address politicians and
voters on why it is important to invest in Big Science. As a
negative example, he used the example of an accelerator that
was
supposed to have been built in Houston, but which had its
funding
cut by the U.S. Congress. Because the necessary political will
did  not  exist  in  the  United  States,  the  expertise  became
centered
in Europe.
Another interesting political point brought up by several
speakers  during  the  conference  was  the  importance  of
continuing
the  scientific  cooperation  with  countries  such  as  Russia,
despite
the political tensions.
In addition to the English-language interviews, {EIR}
conducted  four  short  Danish-language  interviews  with  Big
Science
Denmark, and three high-tech industrial suppliers, about the
effect Big Science has had on raising their technological
levels.
All of the EIRDanmark YouTube channel’s Big Science
interviews are also posted to the website of the Schiller



Institute in Denmark: http://schillerinstitut.dk/si/?p=23977
Some speeches during the Big Science Business Forum 2018’s
plenary session will also be posted there.

 

EIR (Executive Intelligence Review, Michelle Rasmussen) lavede
følgende interviews den 27. februar 2018:

In English:
På engelsk

Fusion for Energy, Stavros Chatzipanagiotou

Fusion and China, ITER China, Luo Delong

Fusion and Industry, CNIM, Jean-Claude Cercassi, French ITER
component supplier

På dansk
In Danish:

Big Science Danmark og tre firmaer

Nogle taler fra Plenary Session I:

Fusion for Energy
Richard Cobben, Head of ITER’s Delivery Department

Kina  i  færd  med  at  skabe
fusionsindustri  gennem  sit

http://schillerinstitut.dk/si/?p=23977
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arbejde med ITER
30. jan., 2018 – Kina har færdigproduceret en højteknologisk
komponent til ITER-tokamakken, og i denne uge er den blevet
udskibet til byggepladsen i Frankrig. Hver af partnerne i ITER
– USA, Rusland, Europa, Kina, Sydkorea, Japan og Indien – er
ansvarlig for en række komponenter til det, der vil blive
verdens største tokamak-fusionseksperiment.

I hvert af landene har ITER budt på tekniske udfordringer,
især  mht.  præcision  og  skala,  der  har  udfordret  landenes
produktionskapacitet. For Kina repræsenterer dets produktion
af  de  fire  dampgeneratorer,  der  netop  er  afskibet  til
Frankrig, og som er bygget ud fra landets avancerede nukleare
kapaciteter, evnen til at imødekomme internationale standarder
for konstruktion af enheder til fusion. I kommentarer i går
til Global Times, forklarede Gui Liming, en ekspert i nuklear
sikkerhed  ved  Tsinghua  Universitet,  at  det  faktum,  at  de
kinesiske  komponenter  har  imødekommet  standarderne  og  er
blevet accepteret af Europa til ITER, »repræsenterer Kinas
udvikling  i  denne  industri«.  Han  sagde,  at  »Kinesiske
foretagender,  der  er  engageret  i  produktion  af  tekniske
enheder til kernefusion, er konkurrencedygtige i sammenligning
med foretagender i de udviklede lande, inklusive USA.«

Kina anser fusion for ikke alene en videnskabelig udfordring,
men som en nødvendig energikilde for fremtiden, der fordrer en
fremstillingsindustri i verdensklasse, som de nu er begyndt at
udvikle.

Foto:  Den  Eksperimentale  Avancerede  Superledende  Tokamak
(EAST) facilitet i Hefei, Anhui-provinsen i Kina.

https://schillerinstitut.dk/si/2018/01/kina-faerd-skabe-fusionsindustri-gennem-sit-arbejde-iter/


Regn ikke med Wall Street!
Hvad præsident Trump har
brug  for  at  forstå  om
økonomi.
pdf og video
Den fremgangsmåde, der er nødvendig, er at opgive denne idé om
økonomi; at sige, glem ’tilføjet værdi’, glem ’penge’. Ægte
rigdom kommer af at forøge vores magt over naturen, af at
forbedre vores levestandard og at opdage mere om universet og
om os selv, gennem udvikling af videnskab og udvikling af en
skøn kultur. Vi kan få en sådan økonomisk genrejsning; vi kan
gå med i dette nye paradigme for økonomisk tankegang, som,
baseret på årtiers organisering af LaRouche-parret, nu i vid
udstrækning  er  Kinas  politik  gennem  dets  Bælte  &  Vej
Initiativ. Vi kan gå med i dette. Vi kan få en økonomisk
genrejsning; men vi bliver nødt til at fortælle præsident
Trump:  Se  ikke  hen  til  Wall  Street  for  en  økonomisk
genrejsning.  Forvent  ikke,  at  $200  mia.  i  statslig
finansiering vil blive imødekommet af en entusiastisk strøm af
$1 bio., der strømmer ud fra Wall Street for at genopbygge
vandsystemet  i  Flint,  Michigan,  blandt  andet,  eller  til
oversvømmelseskontrol efter orkaner i Texas; det vil ikke ske.
Den eneste måde, vi kan gøre det på, er som en national
prioritet,  og  det  er  ikke  muligt  at  opnå  nogen  af  disse
LaRouches fire politikker uafhængigt af hinanden. De følges
ad: Glass-Steagall; statslig bankpraksis; teknologiske snarere
end monetære målemetoder til at udfordre økonomisk vækst; og
forcerede programmer for at skabe dette næste niveau, som er
det sande nettoresultat, den sande, økonomiske aktivitet. Vi
har brug for det som et samlet hele, som et nyt koncept for,
hvordan økonomi fungerer; i modsat fald vil vi ikke få en
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økonomisk genrejsning i USA.

Download (PDF, Unknown)

 

 

Paris  og  Beijing  indvier
fælles
fusionsforskningscenter
13. jan., 2018 – I hælene på præsident Emmanuel Macrons besøg
til  Kina  i  sidste  uge,  blev  det  kinesisk-franske,  fælles
fusionsforskningscenter den 11. jan. indviet i Hefei, som er
stedet for Instituttet for Plasmafysik under det Kinesiske
Videnskabsakademi,  og  hjemsted  for  den  Eksperimentale
Avancerede  Superledende  Tokamak  (EAST).  Den  franske  side
anføres  af  Ministeriet  for  Videnskab  og  Teknologi  og  den
franske  Atomenergikommission.  Science  and  Technology  Daily,
der udgives af det Kinesiske Ministerium for Videnskab og
Technologi, rapporterer, at rammeaftalen for etablering af et
fælles  forskningscenter  blev  underskrevet  sidste  november.
Centrets hovedformål er at udføre forskning til støtte for
ITER’s  (International  Termonuklear  Eksperimental  Reaktor)
internationale  fusionsprojekt,  der  er  under  opførelse  i
Frankrig.

Centret vil påbegynde sin fælles forskning i Europas Wolfram-
miljø i Steady-State Tokamak (WEST) maskine som sit første
projekt. Kinesiske og franske videnskabsfolk vil arbejde på
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tekniske udfordringer, som ITER vil stå over for, når den er i
drift,  inklusive  udvikling  og  verificering  af
nøglekomponenter.  Efter  begge  parters  etablering  af  fælles
laboratorier,  vil  de  udføre  forskning  på  begge  landes
fusionsmaskiner.

Paraplyaftalen  inkluderer  fælles  bud  på  kontrakter  for
fusionsprojekter, fusionsvidenskab og eksperimentalforskning i
fysik,  sikkerhed  og  tekniske  standarder  i  »projekter  af
gensidig interesse« og fælles arbejde på den næste generations
fusionsreaktorer.

Kina  og  Frankrig,  rapporterer  nyhedsbrevet,  har  en  lang
historie for samarbejde inden for termonuklear fusionsenergi,
der går tilbage til 1980’erne. Det begyndte med samarbejde
mellem Frankrigs Tore Supra tokamak og Kinas HT-7-maskine, og
som »gradvist transformeredes« til de nuværende maskiner i
drift.

Foto:  Kina  og  Frankrig  åbnede  i  fællesskab  et
fusionsforskningscenter  torsdag,  11.  jan.,  2018,  i  Hefei,
hovedstad i den østkinesiske provins Anhui.

Chef  for  Kinas  statslige
elselskab  tilstræber
afslutning  af  el-mangel
globalt
13. dec., 2017 – Chefen for Kinas største, statslige elselskab
har  sat  som  mål,  at  alle  mennesker  skal  have  adgang  til
elektricitet. En artikel i Xinhua 12. dec. rapporterede Shu

https://schillerinstitut.dk/si/2017/12/chef-kinas-statslige-elselskab-tilstraeber-afslutning-el-mangel-globalt/
https://schillerinstitut.dk/si/2017/12/chef-kinas-statslige-elselskab-tilstraeber-afslutning-el-mangel-globalt/
https://schillerinstitut.dk/si/2017/12/chef-kinas-statslige-elselskab-tilstraeber-afslutning-el-mangel-globalt/
https://schillerinstitut.dk/si/2017/12/chef-kinas-statslige-elselskab-tilstraeber-afslutning-el-mangel-globalt/


Yinbaos tale for det årlige B20 Kinesisk Erhvervsråds møde,
den 12. dec.

Shu sagde, at $1,5 billion må investeres i el-nettet i landene
i Bælte & Vej – næsten 70 er blevet identificeret i Eurasien,
Mellemøsten, Afrika og Sydamerika – hen over de næste fem år.
Henved $300 mia. om året i investeringer er mere end den
totale investering i ny, økonomisk infrastruktur og statsligt
byggeri i de fleste, større lande, med Kina som undtagelse.

Den begrundelse, Shu kom med for denne nødvendighed, er, »at 1
mia. mennesker ikke har elektricitet i Afrika og Sydasien;
central- og østeuropæiske el-faciliteter må opgraderes«. Hans
tale  var  hovedsageligt  et  krav  om  at  fjerne  manglen  på
elektricitet som en del af Bælte & Vej Initiativet, ligesom
Kina næsten har fjernet fattigdommen i landdistrikterne og
indgået et forpligtende engagement til at hjælpe Afrika med at
gøre det samme.

Shu  sagde,  det  statslige  elselskab  ville  satse  på
energiprojekter i Bælte & Vej-lande. Iflg. Xinhua har det
allerede arbejdet på kontrakter til $40 mia. for kinesisk
energiudstyr  og  har  allerede  bygget  10  el-ledninger  over
grænserne  for  at  forbedre  el-nettets  forbundethed  og
investeret i el-net i lande som Filippinerne, Brasilien og
Italien.

Forlæng den Nye Silkevej til
Vestasien og Afrika.
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Tale  af  Hussein  Askary  på
Schiller Instituttets
konference  i  Tyskland,  25.
nov., 2017
Der  er  intet  urealistisk  ved  det,  jeg  her  fremlægger  om
Sydvestasien  og  Afrika.  Grunden  til,  at  jeg  er
forhåbningsfuld,  er,  at  det  nye  paradigme  inden  for
internationale  relationer  har  fået  fodfæste,  og  den  gamle
imperieorden blegner. Den anden, mere subjektive grund til at
være optimistisk er, at vi vil fortsætte med at kæmpe for at
få dette til at ske.

Imperiet lurer stadig farligt, som en såret tiger, og kunne
angribe.  Imperiets  ideologi  med  dets  aksiomer  og
overbevisninger om forholdet mellem menneske og natur, mellem
menneske og menneske og mellem nation og nation, vil fortsat
være  en  kilde  til  fare  for  den  menneskelige  race.  For
eksempel, den overbevisning, at penge får ting til at ske.
Eller miljøforkæmpernes idé om, at menneskelige aktiviteter
for  at  hæve  samfundets  levestandard  altid  har  en  negativ
virkning på naturen og miljøet, og at menneskene simpelt hen
bør  forhindres  i  at  vokse  i  antal,  og  i  en  voksende
levestandard.
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Den russiske udenrigsminister
Lavrov siger,
Europa  skal  tilslutte  sig,
ikke sabotere, gasledning
31. okt., 2017 – Lavrov udfordrede i dag europæiske forsøg på
at sabotere (endnu) et Rusland-til-Europa gasledningsprojekt.
På et møde i Moskva, hvor Lavrov talte for et møde i Europæisk
Erhvervssammenslutning,  sagde  han,  at  Turkish  Stream-
gasledningen, som Rusland er ved at bygge til Tyrkiet, kunne
forlænges til at levere naturgas til »andre europæiske lande«,
men  »først  efter,  at  der  var  opnået  betydelige  juridiske
garantier  fra  Bruxelles«,  med  henvisning  til  EU’s
hovedkvarter.

Lavrovs forbehold kommer som respons til den plan, som EU-
kommissionen annoncerede i september, om at »forhandle« med
Rusland for at få det til at overholde EU-regler mht. Nord
Stream  2-gasledningen,  og  som  ville  krænke  Ruslands  mest
basale  havret.  EU-planen,  sagde  Lavrov,  »er  absolut  uden
fundament.  Det  er  ingen  grund  til  at  anvende  EU’s
ekstraterritoriale  lov  i  Østersøen«.

EU-kommissionen kom med den uhyrlige påstand, at den kunne
gennemtvinge sine »regler« ud for den del af kysten, hvor Nord
Stream-gasledningen løber.

Turkish Stream-gasledningen er en erstatning for South Stream-
gasledningen, som efter planen skulle have leveret gas under
Sortehavet  til  Bulgarien,  dernæst  Serbien,  Bosnien  og
Kroatien, men som blev annulleret af Bulgarien under pres fra
EU.
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Valg i Tyskland:
Tysklands fremtid er den Nye
Silkevej.
Uddrag af BüSo’s valgprogram
Kære Vælger,

Mener du, at ideer er vigtige? Så er BüSo det rigtige parti
for dig! For BüSo adskiller sig frem for alt fra andre partier
derved, at vi forandrer verdenshistorien ved hjælp af ideer og
ikke, gennem ’de små skridts politik’, pragmatisk forsøger at
opretholde  en  verdensorden,  der  muliggør  en  udvidelse  af
privilegier  for  en  lille  elite  og  til  gengæld  berøver
flertallet  af  menneskeheden  et  fremtidsperspektiv.  Det
program, som vi i 1991 foreslog som respons på Sovjetunionens
opløsning,  nemlig  den  økonomiske  integration  af  Eurasien
gennem den Eurasiske Landbro – en Ny Silkevej – som kernen i
en ny, retfærdig, økonomisk verdensorden, er nu i færd med at
blive virkeliggjort af Kina og yderligere 110 nationer, altså
flertallet af menneskeheden. Det, vi dengang udviklede som et
udkast til en fredsorden for det 21. århundrede, og som vi i
de 26. år, der er gået siden da, har præsenteret på hundreder
af konferencer og seminarer i hele verden, er nu, i de seneste
fire år, siden den kinesiske præsident Xi Jinping i september
2013 satte den Nye Silkevej på dagsordenen, med en fantastisk
dynamik  vokset  til  at  blive  en  helt  ny  model  for
verdensøkonomien.
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